
 

 

Vragen voor vragenuurtje PS 20 september 2013 

 

Onderwerp: Verhoudingen tussen regio Eindhoven en de provincie 

 

De fractie van de PvdA maakt zich zorgen over de onderlinge verhoudingen tussen de regio 

Eindhoven (Brainport) en de provincie, meer precies de verhoudingen tussen burgemeesters 

van Eindhoven en Helmond (bestuurlijk vertegenwoordigers Brainport regio) en ons college. 

Tijdens de dialoogconferentie Krachtig Bestuur in Zuidoost-Brabant, in het kader van het 

bestuurskrachtonderzoek, was er een felle en op het oog niet constructieve discussie tussen 

de heer Van Gijzel en mevrouw Blanksma enerzijds en de heer Pauli anderzijds. Deze 

discussie had het meest weg van een competentiestrijd en was geen toonbeeld van 

vertrouwenwekkend bestuurlijk handelen. Ook andere signalen van de laatste weken, zoals 

uitlatingen van het college in de media over de beperkte blik van gemeenteraden bij de 

besluitvorming over de Ruit om Eindhoven, versterken de zorgen.  

 

Al met al krijgen wij niet de indruk dat er momenteel sprake is van goede persoonlijke 

verhoudingen en een constructieve samenwerkingsrelatie tussen de provincie en de regio 

Zuidoost-Brabant, terwijl wij die constructieve houding van essentieel belang achten om de 

grote uitdagingen van onze provincie samen aan te kunnen. 

 

Wij hebben om die reden de volgende vragen aan uw college: 

 

1. Bent u het met ons eens dat goede onderlinge verhoudingen tussen bestuurders van 

groot belang zijn om de uitdagingen in onze provincie aan te kunnen? 

 

2. Hoe beoordeelt u als college van GS de onderlinge verhoudingen tussen bestuurders van 

de Brainport regio en de provincie? 

 

3. Hoe gaat u er voor zorgen dat de onderlinge verhoudingen tussen bestuurders zodanig 

blijven of worden dat er sprake kan zijn van een constructieve samenwerkingsrelatie? 

 

Een geschilpunt lijkt de verdeling van taken en bevoegdheden naar aanleiding van de 

opheffing van de WGR-plus status van het SRE. Wij denken dat een goede taak- en 

bevoegdheidsverdeling van groot belang is voor de ontwikkeling van de regio’s. Zo belangrijk 

dat Provinciale Staten daar, naar onze mening, een rol in zouden moeten hebben. 

 

4. Hoe ziet u de rol van Provinciale Staten in het kader van de verdeling van taken en 

bevoegdheden naar aanleiding van de opheffing van de WGR-plus status van het SRE? 

 

5. Op welke wijze en op welk moment denkt u Provinciale Staten te gaan betrekken bij deze 

kwestie? 
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